
Zápisnica č. 02/2023 

zo zasadnutia organizačného výboru konaného dňa 07.03.2023 o 15:00 hod. v 
Rakoviciach 

Prítomní:  

JUDr. Štefan Kočan, Ing. Pavol Kühnel, Ivan Weiss, Máté Mezei, Ing. Marián Mitošinka, 

Pavol Duračka, Daniel Móc, Eva Ondrejkovičová,   

 

 Zasadnutie otvoril prezident SKoZ, ktorý privítal všetkých prítomných a dal slovo Bc. 

Martinovi Kozákovi, ktorý predostrel ponuku na stavače kolov v súvislosti MS 2025  Brezne. 

Úloha č. 2/1 

Predložiť členom organizačného výboru konkrétnu ponuku na zapožičanie dráh, na odkúpenie 

dráh, na leasing, spolu s dopravou. 

Zodpovedný: Bc. Kozák      Termín: 15.3.2023 

 Ďalej sa vyjadril prezident SKoZ, ktorý uviedol, že z pozície prezidenta SKoZ bude 

zastrešovať  ako predseda organizačný výbor, aby skĺbil prácu jednotlivých členov 

organizačného výboru.  

 Taktiež uviedol , že spolu s viceprezidentom SKoZ p. Ing. Kühnelom a Ing Kriváňom 

navštívili pána Ing. Sotáka – generálneho riaditeľa ŽP Podbrezová. Predložili p. Ing. Sotákovi 

žiadosť o spoluprácu pri organizovaní MS 2024 s tým, že prezident SKoZ požiadal 

generálneho riaditeľa , aby MS 2024 boli pod záštitou ŽP Podbrezová a to z dôvodu, že sa 

konajú v regióne, kde ŽP Podbrezová má prioritné zastúpenie, ako aj z dôvodu, že ŽP 

Podbrezová kolkársky oddiel je špičkou v Európe a dosiahli doposiaľ najlepšie výsledky 

v rámci Slovenskej republiky. V neposlednom rade vychovávajú mladých nádejných kolkárov 

a kolkárky pre reprezentáciu. Taktiež požiadali generálneho riaditeľa o poskytnutie pomoci 

v oblasti logisticky a informatiky pri organizovaní MS 2024. Generálny riaditeľ ŽP 

Podbrezová prisľúbil , že sa požiadavkou predstaviteľov SKoZ budú v predstavenstve 

zaoberať. 

 

 



 Následne prezident SKoZ vykonal kontrolu úloh z posledného zasadnutia 

organizačného výboru, kde skonštatoval že úlohy č. 1 – 3 boli v súvislosti s vyhotovením 

projektu, agentúrou a vyhotovením loga MS 2024. 

 Viceprezident SKoZ Ivan Weiss predložil mailovou komunikáciou členom 

organizačného výboru projekt, spolu s maskotom. Projekt obsahoval 40 strán, kde bola 

popísaná história Slovenských kolkov, dosiahnuté výsledky , krátky rozpis nákladov bez 

príjmovej časti, 

 K projektu sa vyjadrili jednotlivý členovia organizačného výboru, ktorí skonštatovali, 

že projekt je zbytočne obsiahly a nie sú v ňom zahrnuté podstatné časti príjmov a výdajov.  

 K projektu sa vyjadril aj prezident SKoZ, ktorý uviedol, že projekt bude prepracovaný 

v spolupráci s generálnou sekretárkou v rozsahu maximálne 5 strán,. Logo a ostatné materiály 

k MS 2024 budú vyhotovené po odsúhlasení generálneho riaditeľa ŽP Podbrezová v 

spolupráci s viceprezidentom Ing. Kühnelom, ktorého zároveň prezident SKoZ poveril na 

komunikáciu s primátorom mesta Brezno a následným plnením úloh. 

Úloha č. 2/2 

 Prepracovať projekt k MS 2024 v Brezne s dôrazom na výdavkovú a príjmovú časť, 

ako aj na ostatné podstatné náležitosti, ktoré má obsahovať projekt 

Zodpovedný: GS a viceprezident I. Weiss    Termín: 30.3.2023 

 

Úloha č. 2/3 

 Zabezpečiť všetky potrebné náležitosti k vytvoreniu banerov, plagátov, loga , 

ostatných materiálov 

Zodpovední: viceprezident Ing. P. Kuhnel, p. Móc, Bc. Kozák Termín: úloha trvalá 

 

Úloha č. 2/4 

 Zabezpečiť spoluprácu s mestom Brezno, komunikáciu s povereným zamestnancom 

mesta, ako aj ďalších náležitosti v súvislosti s organizáciou MS 2024 v Brezne 

Zodpovední: viceprezident Ing. P. Kuhnel, p. Móc   Termín: úloha trvalá 



Úloha č. 2/5 

 Vypracovať zoznam sponzorov , ktorých je potrebné osloviť v súvislosti s finančným 

zabezpečením MS 2024, štátnych organizácii. 

Zodpovední: prezident SKoZ, viceprezident I. Weiss  Termín: úloha trvalá 

 

 Úlohy, ktoré majú termín určenia ako trvalý, zodpovedné osoby predkladajú 

informáciu na každom zasadnutí organizačného o ich plnení. 

 

 Úloha č. 4 podľa prezidenta SKoZ bola splnená, prieskum trhu bol vykonaný a Bc. 

Kozák zo spoločnosti ZAKO informoval členov organizačného výboru o cenovej ponuke. 

 

 Úloha č. 5 sa ruší nakoľko jej zapracovanie nesplnilo účel a medzi členmi výkonného 

a organizačného výboru bola vytvorená komunikácia prostredníctvom sociálnej sieti 

messenger, kde sa budú jednotliví členovia informovať. 

 Ďalší organizačný výbor bude dňa 16.04. 2023 v Podbrezovej. 

 

      Spracoval: JUDr. Kočan 

 

 


